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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Onze partij bereiken signalen dat in het afgelopen weekend - van 18 en 19 juni - veel onrust was na

00.00 uur in het uitgaansgebied in het centrum van Roosendaal. Er was sprake van meerdere

vechtpartijen zonder dat daar direct handhavend op werd gereageerd. De Roosendaalse
ondernemers hebben veel last gehad van deze onruststokers en geven aan dat dit vaker voorkomt.

De fractie van D66 Roosendaal heeft hierover de volgende vragen;

1. ls het college van B&W op de hoogte van de onrust die er was in het afgelopen weekend?
2. Wat is de reden dat niet direct handhavend werd opgetreden tegen de onruststokers?
3. Z¡n de onruststokers in beeld bij de handhavende autoriteiten en welke maatregelen kunnen

daartegen genomen worden om de normale omgang te waarborgen in het uitgaansgebied van

Roosendaal?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. ts het cotlege van B&W op de hoogte van de onrust die er was in het afgelopen weekend?

Ja, het college is op de hoogte dat er dat weekend onrust was in het horecagebied van Roosendaal.

Wij betreuren het dat slechts een beperkt aantal personen de gezellige sfeer in de binnenstad meent

te moeten verstoren.

2. Wat is de reden dat niet direct handhavend werd opgetreden tegen de onruststokers?

Er is zeker wel handhavend opgetreden. Er zijn diezelfde nacht verdachten aangehouden. Zii ziin

daarna in verzekering gesteld. Het team recherche van de politie is daarnaast direct met haar

onderzoek gestart.

3. Zijn de onruststokers in beeld bij de handhavende autoriteiten en welke maatregelen kunnen

daartegen genomen worden om de normale omgang te waarborgen in het uitgaansgebied van

Roosendaal?

Uitgaan in de Roosendaalse binnenstad moet aantrekkelijk zijn voor het uitgaanspubliek en

acceptabel voor de omgeving. Dat betekent dat het er gezellig maar ook veilig moet zijn. Horeca,

politie en de gemeente Roosendaal hebben de handen ineengeslagen om dit gezamenlijk te

bereiken. Op 19 april is hiertoe het'Horecaconvenant Uitgaan ln Roosendaal2022- 2026'gesloten.

Alle partijen werken - vanuit hun eigen verantwoordelijkheid maar wel in gezamenlijkheid en met

respect voor elkaars belangen - aan een gezellige maar ook veilige binnenstad. Sinds juli maken we

gebruik van gastheren in het horecagebied. Zij maken bezoekers wegwijs, maken contact met de

stappers en proberen vervelende situaties te voorkomen.

Daarnaast is er ieder weekend flink wat politiecapaciteit aanwezig in de binnenstad van Roosendaal,

Deze inzet is vergelijkbaar met de inzet in de grotere (uitgaans)steden.

Als het in het belang van (onder andere) de openbare orde en veiligheid nodig is, dan maakt de

burgemeester gebruik van de aan hem op grond van de Algemene plaatselijke verordening en/of de

Gemeentewet toegekende bijzondere bevoegdheden (zoals het opleggen van een

gebiedsontzegging).

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosendaal,

De secretaris, De burgemeester,
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